
 

Записник 
са 4. сједнице Привредног савјета 

 
4. сједница Привредног савјета одржана је дана 23.06.2022. године у сали за састанке у 

згради Општине са почетком у 17:00 часова. 
 

Присутни чланови Привредног савјета: 

1. Стево Себастијановић, члан; 

2. Бојан Вујић; члан; 

3. Вид Ракић, члан; 

4. Дарио Пајић, члан; 

5. Дејан Симиџија, члан;  

6. Лука Шљивић, члан; 

7. Зијад Хавић, члан; 

8. Миливоје Ђурђевић, члан; 

9. Горан Дуроња, члан; 
 

Одсутни чланови Привредног савјета: 

1. Градимир Вукман, члан; 

2. Борјан Нинић, члан; 

3. Тања Трифковић, члан; 

4. Јосип Јерковић, члан; 

5. Милан Трифуновић, члан; 

6. Мика Зечевић, члан; 

7. Драган Асентић, члан; 

8. Светозар Миличић, члан; 

9. Милан Дуроња, члан; 

10. Бранко Џабић, члан; 

11. Ђорђе Максимовић, члан; 

12. Александар Продановић, члан; 
 

Присутни из општинске управе: 

1) Александар Крушкоњић, предсједник Скупштине општине, 

2) Војислав Милосављевић, начелник Одјељења за просторно уређење, стамбено комуналне 

послове и екологију; 

3) Небојша Гаџа, шеф Одсјека за локални развој, 

4) Никола Бачић, начелник Одјељења за привреду и друштвене дјелатности; 

5) Војислава Пантић, Одјељење за привреду и друштвене дјелатности, записничар.  

 

Констатовано је, да је на 4. Сједници присутно 9 чланова, а одсутно 12 чланова. 

 

Сједницу је отворио предсједник Привредног савјета, поздравио присутне те предложио 

следећи, 
 

Дневни ред: 
 

1. Усвајање Записника са 3. сједнице Привредног савјета општине Брод, 
 

2. Запосленост/расположивост радне снаге, компарација са потребама, стимулативне 

мјере, статистичка питања, 
 

3. Стратегија развоја општине Брод до 2027. године, 
 

4. Индустрија/стање у привреди, 
 

5. Саобраћај/утицај граничног прелаза, 
 

6. Разно. 



 

АД 1.  Усвајање Записника са 3. сједнице Привредног савјета општине Брод, 
 

Предсједник савјета предлаже присутним члановима да се изјасне о првој тачки 

дневног реда, односно, ако неко има примједбу на записник претходне сједнице.  
 

Прва тачка дневног реда под називом, 

 Усвајање Записника са 3. сједнице привредног савјета општине Брод је усвојена  

једногласно,  

      

            

Након усвајања претходног записника, Предсједник предлаже другу тачку дневног 

реда и даје ријеч г-дину Николи Бачићу. 
 

АД 2. Запосленост/расположивост радне снаге, компарација са потребама, стимулативне 

мјере,  статистичка питања, 
  

Никола Бачић, начелник Одјељења за привреду и друштвене дјелатности је 

поздравио присутне те, осврћући се на претходну сједницу на којој је разматрана Информација 

о стању у привреди, дао следећи увод са неколико податка:  

- 01.01.2021. године имали смо 2.649 запослених,  

- 31.12.2021. године имали смо 2.609 запослених, 

дакле у прошлој години смо имали 40 радника мање запослених. 

Посматрајући податке уназад,  

- 2015. године смо имали 3.200 запослених, а 

- 31.12.2021. године 2.609 запослених,  

дакле у задњих 7 година је готово 600 људи мање запослено.  

Објективно гледајући, већина тих људи су остали без посла у Рафинерији нафте, за што се 

може рећи да је кључни проблем.  

Исто тако, податак незапослених на дан: 

- 31.12.2020. године је био 943 незапослених, 

- 30.04.2022. године је био 742 незапослених,  

дакле 200 људи је мање на Заводу за запошљавање 

На основу Извјештајa са Скупштине, број пензионера је 2.400 и напомиње да имамо проблем 

због старосне структуре стновништва, јер све више, број пензионера стиже број запослених, 

што доводи у неповољну ситуацију. 

Брзи тренд смањења запослених отпушањем радника у Рафинерији нафте сада је ублажен и 

надaмо се да ћемо такав тренд потпуно зауставити и имати раст броја запослених.  

Дакле, какво је тржиште рада, с обзиром да имамо 742 особе на Бироу за запошљавање, а 

констатација већине привредника је да имају проблема са радном снагом. Да ли је проблем у 

структури људи који су незапослени, да ли су ти људи формално пријављени у евиденцију 

незапослених и да ли је потребна преквалификација. Замолио је чланове савјета да се јаве за 

дискусију и дају своје сугестије и мишљења по питању рјешавања проблема са ресусрсом 

радне снаге. 
 

Предсједник савјета се обраћа члановима да својим приједлозима учествују у 

дискусији везано за излагану тачку.  
 

Миливоје Ђурђевић јавио се за ријеч ктатким питањем, имамо ли информацију о броју 

запослених у реалном сектору? 
 

Никола Бачић је одговорио, да тренутно нема тачну информацију али ће на следећој 

сједници имати одговор. 
 

Предсједник савјета напомиње да је из материјала видљива оквирна информација, а 

податак са Бироа за запошљавање треба узети са великом резервом, јер је сазнања да дио људи 

који се воде на Бироу не желе радити, а дио људи који жели радити не води се на Бироу. Наводи 

примјер своје фирме, запослили су одређен број радника који нису били пријављени на Бироу. 



Мишљења је, да школа мора образовати потребне кадрове овој заједници и осврће се на 

прошлу сједницу гдје је дато обећање Начелника општине, везано за тему о уписној политици, 

која се мора озбиљно анализирати јер производи неперспективна занимања са којима имамо 

вишак радне снаге. Такође је рекао пар ријечи везано за условно спремање пословне зоне. 
 

Зијад Хавић поставља питање, знамо ли колики број људи ради у Славонском Броду. 
 

Никола Бачић одговара са претпоставком, да је тај број око 200 људи. 
 

Предсједник савјета додаје да имамо више од 100 људи који су запослени у Дервенти, 

дакле сви су ти људи потенцијална снага наше локалне заједнице. Такође, наводи да немамо 

занатских услуга потребних овој заједници, као што су хемијска чистиоиница, вешерај, обућар 

итд.  
 

Предсједник Скупштине општине, Александар Крушкоњић је коментарисао наводе 

о Заједници етажних власника и говори о могућности формирања предузећа, односно титулара 

свих етажних заједница. Међутим, закон каже да се не може условити, мора бити на 

добровољној основи. Етажни власници који су регистровани, правна су лица, али имамо само 

пар изузетака који добро функционишу од укупних 145 етажних власника (улаза). Основни 

проблем је у томе, што предсједник етажних власника, мора тужити свог комшију који не 

плаћа своје обавезе.  
 

 Предсједник савјета предлаже да се формира општински правни тим који ће одредити 

професионално лице за вођење евиденције етажних власника или да се формира предузеће 

како би се могле обављати потребне радње несметано. Сазнања је, да и регистровани етажни 

власници, без обзира што имају статус правних лица, потребне радње и обавезе не испуњавају. 
 

Вид Ракић се јавља за ријеч, већ трећи пут радикално дискутује на ову тему ради 

постојећег закона који није добар. Толико је нереда направио поменути закон стављајући на 

сваки улаз једно правно лице што нема смисла. Такође је мишљења да гријање треба бити 

саставни дио заједничке комуналне инфра-структуре, што тренутно није случај.  Подсјећа на 

добар закон из бившег система, када су постојали Фондови који су као правна лица, обављали 

све обавезе, опслужујући 1.300 станова а имали су 5-6 запослених.  
 

Миливоје Ђурђевић, предлаже и апелује да се поведе рачуна и брига о селу и 

пољопривреди, да се враћају људи у село и домаћинства,  поставља питање имамо ли преглед 

регистрованих домаћинстава на селу. 
 

Горан Дуроња, сматра да би појединци који се баве занатом, и наводи за примјер 

керамичаре, механичаре, зидаре и електричаре, а нису пријављени и не плаћају порез, требали 

као и други радити легално. 
 

Вид Ракић, слаже се са колегом Миливојем Ђурђевићем када је у питању брига о 

пољопривреди и селу, јер је производња хране стратешко питање опстанка заједнице. 

Констатовали су на скупштини Кластера да је главни задатак сачувати достигнути ниво 

производње.  
 

Предсједник савјета се слаже са Видом Ракићем, али подсјећа да смо тијело које нема 

могућносати и не могже утицати на одлуке и политику коју доноси Влада РС. 
 

Лука Шљивић је мишљења да се пољопривредницима требају сматрати и људи са само 

неколико грла крава а не људи који последују фарму. Може се видјети из материјала да је све 

мања разлика у увозу и извозу за нашу локалну заједницу, што је раније била много већа 

разлика. Људи који раде непријављени свој посао, као што су керамичари и други, о чему је 

више рекао господин Дуроња, мишљења је да се неће обогатити радећи као непријављени. 

Али, не трба дозволити да поменути немају никаквих обавеза ако тај посао ради хонорарно, 

односно, поред већ једног посла. Потребно је пронаћи модел, што би могла општинска управа 

имати за задатак, како би појединци са занатом као што су кројачи, обућари, керамичари и 

други имали повластице и могућност да плаћају минималан порез. Посветити посебну пажњу 

са остваривањем контакта са суграђанима у дијаспори јер му није познато да имамо једног 



човјека у дијаспори који је инвестирао. Сматра да имамо погрешно постављене вриједности, 

полазећи од породице до школе. Предлаже да општинска управа треба имати једну позицију 

за савјетника како би адекватно помагала привредним субјектима. 
 

Предсједник Скупштине општине, Александар Крушкоњић се обратио присутнима 

јер је било неколико питања упућених од стране Привредног савјета везаних за инвестиције. 

Саопштава нам да је дошла једна респектабилна фирма из Дервенте, италијанског власника 

која се зове „Амика“ и сазнања је да би запослила 50 радника, поштујујћи сва законом 

прописана права радника. Такође, наводи да имамо један дрвопрерађивачки капацитет, 

власник је из Дервенте и има своје предузеће у Словенији а одлучио се да у Броду отвори једну 

примарну фирму која ће се бавити прерадом палета и још других позиција од дрвета. Има 

запослених седам или осам радника а циљ је да у том погону има 15 запослених, изразио је 

жељу да купи земљиште површине од 5.000м2. Такође је постојао један инвеститор у прошлој 

години коме је продата земља, требао је производити еуропанеле, поново је власник италијан. 

Још се ништа не дешава по питању ове мале фирме, надају се скорој реализацији. Што се тиче 

инвестицаја од стране дијаспоре, прошле године су имали инвестиције господина Јаћимовића, 

сина Жарета Јаћимовића „Бакаре“, који је новац из Њемачке уложио у пољопривреду, односно 

воћарство. Наводи другог инвеститора из Копра, такође брођанин и планира ове јесени 

инвестирати у 15 хектара засада љешњака у Клакару Горњем (изнад Циглане).  

Напомиње, да генерално немамо медијско праћење, прошле године је плаћено 15.000 КМ за 

емисију на телевизији БН која се емитује у свијету и убјеђен је да се исплатила. Потенцијални 

инвеститори у разговору са Начелником општине, захтјевају простор за производњу, а 

стандарди су високи када је у питању такав простор (хале) и тренутно најтраженије су од 500 

м2 до 2.000 м2. Нада се да ће и неколико инвеститора судјеловати у грађењу производних хала 

(на основу датих обећања). Потсјећа на протеклу пандемију – корону и поскупљење 

грађевинског материјала, што нам не иде у прилог. У припреми је један озбиљан финансијски 

и грађевински захват у Броду, преговори су у току, отворила би се могућност за 100 радних 

мјеста што би позитивно допринијело општој слици Брода. Крајњи исход преговора би се 

требао знати најкасније за два мјесеца.  

Осврнуо се на податке о броју запослених за које би требало тражити од граничне полиције да 

доставе званичне податке о броју људи који раде на дневном нивоу у Славонском Броду, а 

сазнања је да ради око 350 људи. Обзиром да нам радна снага одлази у иностранство, за нас је 

свакако боља опција да је наш суграђанин запослен на дневном нивоу у Сл. Броду јер 

пребивалиште са породицом остаје код нас. Начелник општине је имао разговор са 

градоначелником Славонског Брода, господином Дуспарим, јер имају потребе за радном 

снагом, разговарало се о евентуалном увођењу аутобуске линије да би раднике са што мање 

компликација довезла на њихова радна мјеста.  
 

Предсједник савјета је коментарисао да поново долазимо до кључних ствари а то су: 

радна снага, обезбјеђена инфраструктура, пољопривреда. 
 

Господин Александар се слаже у потпуности са господином Стевом, када је рјеч о 

инфраструктури, међутим, мишљења је да то није разлог зашто у Броду нема инвестиције јер 

имамо довољно грађевинског земљишта и плацева на подручју наше општине које имају 

приступне путеве и поред магистралних су путева гдје имамо воду, струју па чак и уличну 

расвјету и немамо инвеститора. На основу искуства које је стекао до сада, што се тиче 

инвеститора, зна да су сви дошли на основу личног контакта, такође су и велике могућности 

путем великих Сајмова привреде. 
 

Господин Стево Себастијановић наглашава приоритет код изградње привредне зоне.  
 

Дарио Пајић се јавио за рјеч да се појасни о каквим условима се ради. 

  

Никола Бачић, та промоција је најлошије оцјењен сегмент у неком привредном 

амбијенту у процесу добијања БФЦ церитификата који је поприлично детељан и захтјеван. 

Такође, подржава ријечи господина Луке, да сигурно треба такву идеју спровести у праксу и 

за сваког конкретног предузетника се треба борити како да опстане и не затвори своју 



дјелатност. Такође се слаже са господином Гораном у вези сиве зоне, гдје поред редовних 

послова обављају и занатске услуге. Претпостављамо да већи број људи не зна, да се уз врло 

мале трошкове могу регистровати као допунске дјелатности, а наша обавеза је да их упознамо 

са законом и анимирамо како би радили убудуће легално. 
 

Дарио Пајић додаје своја запажања на излагање господина Николе Бачића и наглашава 

да би требало водити пажљив разговор са људима, без да имају осјећај присиле и образложити, 

да ако поступе другачије, какву би корист могли имати, односно, права остварити. 
 

Предсједник савјета због ранијих коментара и сугестија да се медијски слабо прати, 

предлаже да се из општинске управе, неко ко говори енглески језик, упућује убудуће на 

Привредне сајмове. Наводи примјер Инђије у Србији и ситуацију како су одлучили кредитом 

рјешити проблем и обезбједили су земљиште и инфраструктуру те остало потребно и данас 

имају најјаче фирме у Србији. Напомиње и понавља шта општина нужно мора урадити јер 

приоритет изнад свега је рјешавање проблема са инфраструктуром како би испунили услов за 

долазак инвеститора.  
 

Господин Александар Крушкоњић објашњава да нису улазили у кредитна задужења 

ради асфалтирања путева и сличних радњи. 
 

Војислав Милосављевић, начелник Одјељења за просторно уређење, стамбено 

комуналне послове и екологију, у овом моменту имамо двије привредне зоне које би могле 

задовољити мањи број предузећа, мислећи на површину, слажем се да је највећа ставка 

инфраструктура (канализациона мрежа, вода, струја), асфалт је задња ставка у коју би се 

требало улагати. 
 

Предсједник савјета у потпуности се слаже са господином Милосављевићем јер је 

пословна зона приоритет изнад свега осталог. 
 

Господин Вид Ракић инсистира да Привредни савјет од Општинске управе тражи да 

позове представнике ресорног министарства на конструктивну расправу. Разлог расправе би 

био промјена система. Систем је узео све, што се могло узети Броду. Изгубио је капацитет 

Рафинерије нафте, шуме, земљишта као што су Каменолом и Вучјак који су предати у 

Концесију и сазнања је да се не газдује добро са истим. Наглашава да не тражимо новац, већ 

тражимо промјену система. 
 

Предсједник савјета се обраћа господину Виду рјечима, да ова тема заслужује више 

простора и да за следећу сједницу припреми приједлоге који ће бити разматрани. 
 

Господин Ђурђевић предлаже да се одржи Темаска сједница Скупштине општине, о 

следећим темама:  

1. Стање привреде и  

2. Геополитичка питања. 
 

Господина Луку Шљивића интересује шта нам је чинити везано за БФЦ цертификат, 

јер нас чека ресертификација. Друго питање је упутио начелнику одјељења за привредуи 

друштвене дјелатности, Николи Бачићу, колико је привредних субјеката посјетио у свом 

досадашњем мандату, те даје своје мишљење и прједлог да би Начелник Одјељења за привреду 

и д.д. требао за вријеме свог једног мандата, бар једном да посјети сваког привредног субјекта. 

Наравно, посјета органа би била као савјетодавно тијело које ће се претходно информисати о 

његовом пословању. 
 

Начелник Одјељења за привреду и друштвене дјелатности, подржава приједлог 

господина Луке Шљивића и наводи да је у присуству Начелника општине, већ посјетио веће 

предузетнике, мада их укупно има 345, слаже се са мишљењем што се тиче личне посјете 

предузетницима, такође је у сталној комуникацији са већим бројем предузетника (малих и 

великих). 
 

Господин Лука Шљивић пита каква је ситуација са сертификацијом БФЦ. 
 



Небојша Гаџа, шеф Одсјека за локални развој упознао је чланове Савјета да је упућено 

Писмо намјере да би се продужио цертификат и очекује се њихов долазак. Наводи да је између 

осталог, један од услова за цертификацију редовно одржавање сједница Привредног савјета и 

да општинска управа има комуникацију са свим пивредним субјектима. 
 

Предсједник савјета закључује тачку дневног реда са два најважнија приједлога, а то су:  

1. Инфраструктура – хитно рјешавање, што ће повећати запошљавање и  

2. Уписна политика – истрајати на Промјени уписне политике о школовању кадрова који су 

потребни локалној заједници. 
 

Друга тачка дневног реда под називом, 

 Запосленост/расположивост радне снаге, компарација са потребама,  стимулативне 

мјере, статистичка питања је усвојена једногласно,  

 

 

Послије исцрпне дискусије, Предсједник предлаже трећу тачку дневног реда. 
 

АД 3. Стратегија развоја општине Брод до 2027. године, 
 

Прдсједник савјета даје ријеч господину Небојши Гаџи, шеф Одсјека за локални 

развој. 

Небојша Гаџа, шеф Одсјека за локални развој, је у свом излагању информисао 

присутне о стању документа Стратегија развоја општине Брод до 2027. године и наводи  да 

није урађена. Разлог зашто није урађена стратегија је кашњење Владе на том пројекту. 

Обзиром да Влада није донијела Стратегију Републике Српске, нисмо били у могућности 

урадити локалну Стратегију јер нам је републичка стратегија основ и показатељ за израду исте. 

Најављени су нам нови семинари и нове обуке на шта чекамо позив. Један од задатака је да 

одредимо Тим за израду нове стратегије.  
 

Предсједник предлаже да се трећа тачка дневног реда одгоди за једну од следећих 

сједница када се донесе нова стратргија коју ће тада разматрати. 
 

Трећа тачка дневног реда под називом, 

 Стратегија развоја општине Брод до 2027. године је одгођена  једногласно,  

 

 

Предсједник савјета предлаже четврту тачку дневног реда. 
 

АД 4. Индустрија/стање у привреди, 
 

Предсједник савјета, господин Стево Себастијановић  
 

Никола Бачић се јавио сматрајући важним да скрене пажњу на један податак, дакле од 

2010. године до 2021. године расте увоз али значајно расте и извоз и ако погледамо 

спољнотрговински биланс за нашу локалну заједницу, је позитиван. Ако посматрамо 

структуру увоза и извоза предузећа као што су "Skaj adapter", ''Krampic'' и „Anton Paar“, имамо 

показатеље да се итекако може позитивно пословати. 
 

Предсједник савјета потврђује наводе Николе Бачића јер је сазнања да се производња 

проширује и нова радна мјеста отварају што је свакако добра реклама, позитивн примјер и 

подстрек другим предузећима. Сматра да су четврта и друга тачка требале се водити као једна, 

јер су сродне. У другој тачки дневног реда су водили дискусију и на тему везану за четврту 

тачку дневног реда те из тог разлога предлаже да се чланови савјета о већ разматраној теми 

изјасне. 
 

Предсједник је дао тачку на гласање. 
 

Четврта тачка дневног реда под називом, 

 Индустрија/стање у привреди је усвојена једногласно,  



 

 

Предсједник савјета предлаже пету тачку дневног реда. 
 

АД 5. Саобраћај/утицај граничног прелаза, 
 

Предсједник савјета упућује на приложен обиман материјал Стратегије безбједности  

саобраћаја, са којим су присутни упознати и тражи коментаре чланова. 
 

Миливоје Ђурђевић се јавља за ријеч, обзиром да је и члан Савјета безбједности, говори 

да је Брод специфичан, гдје се пресјецају два магистрална пута и гдје се преклапају 

надлежности. Поменути материјал је био на обради Савјета безбједности, стратешки је 

документ, који је обиман и сложен. Рађен са аспекта Стратегије безбједности Републике 

Српске и БиХ, тако да је наслоњен на документе републичког нивоа, што је локална заједница 

дужна да прати. Урађен је са сугестијама и приједлозима и пожељно је, уколико има још 

другачијих приједлога и мишљења да се уврсте.   
 

Предсједник савјета, има пиатње за господина Ђурђевића, да ли је општина надлежна 

за прописе на својој територији и може ли се тражити смањење ограничења кретања возила са 

постојеће 80 km/h на максимално 50 km/h или за иста поставити лежеће полицајце. Спомиње 

да има много саобраћајних несрећа на правцу према Лијешћу, гдје на сваких десет метара има 

раскрсница а дозвољена брзина вожње је 80 km/h. Насељено је мјесто гдје људи из свог 

дворишта директно излазе на магистрални пут.  
 

Миливоје Ђурђевић одговара да је Пројектант занемарио те рампе говорећи да су 

незаконите. Прије двије године је урађен пројекат у складу са законом и не може га Савјет 

безбједности мјењати. Пројекат је донесен на скупштини и има пуно нелогичности на које су 

упућивали за вријеме израде пројекта. Од стране општинске управе у припреми је Израда 

измјене и допуне. 
 

Војислав Милосављевић има податак од Полицијске станице везан за протеклу годину 

о регистрованим саобраћајним несрећама гдје је вршен записник и износи следеће: 

- 2019. године, број саобраћајних несрећа био је 43, пет смртних случајева,  

- 2020. године, број саобраћајних несрећа био је 33, два смртна случаја, 

- 2021. године, број саобраћајних несрећа био је 22, два смртна случаја, што значи да 

долази до смањења саобраћајних несрећа. 
 

Предсједник савјета предлаже да се упути сугестија Полицијској станици за ометано 

кретање учесника у саобраћају код граничног прелаза. Такође, сугерише да полиција има 

обавезу да упозори учеснике у саобраћају на правцу из Дервенте о гужви на граничном 

прелазу. Предлаже да се на локацији Збориште-Лужани-Кораће-Греда и кружни ток на улазу 

у Брод, када је то потребно, постави табла са обиљежјем о гужви у саобраћају према граници 

како би исту избјегли они који границу не прелазе. Напомиње, да су нерјетко принуђени да 

праве прекршаје преласком преко пуне линије, да би промјенили правац кретања јер иначе 

остају сатима у колони на правцу граничног прелаза.  
 

Миливоје Ђурђевић се слаже са Предсједником савјета да је потребно покренути 

иницијативу испред Привредног савјета, како би Општинска управа упутила приједлоге и 

сугестије Полицијској станици, општине Брод за рјешавање дионица које отежавају саобраћај. 

Подсјећа да је и раније предлагао да се уреди заобилазни пут преко Кричанова и Греде.  
 

Вид Ракић предлаже да се код средњошколског центра направи пасарела, односно 

висећи мост, јер је такође отежано кретању у саобраћају гдје су камиони сатима у колонама.  
 

Небојша Гаџа је скренуо пжњу на дешавања у главној улици – Св. Сава са мото тркама 

и ауто тркама а посебно на правцу за Рафинерију нафте те сматра да се треба такво понашање 

зауставити док неко није страдао. Такође, покушати рјешити и на том правцу саобраћајну 

сигнализацију ради контролисања. 
 



Миливоје Ђурђевић слаже се са Луком Шљивићем да постоје разне врсте средстава за 

умиривање саобраћаја, односно, дигиталнии мјерачи који се постављају на одређеним 

правцима гдје уочавају разне неправилности у саобраћају. Полиција је ограничена са бројем 

извршилаца. Такође спомиње дешавање мото трка у улици Мајке Југовића. Приједлог је 

упућен према Начелнику општине за набавку два дигитална мјерача. 

 

На крају исказаних разних сугестија и многобројних приједлога Предсједник савјета 

даје пету тачку дневног реда на гласање.  
 

Пета тачка дневног реда под називом, 

 Саобраћај/утицај граничног прелаза је  усвојена  једногласно,  

 
 Послије предложене шесте тачке дневног реда под називом Разно, за коју се нико 

није јавио, Предсједник савјета је закључио 4. сједницу која је завршена у 20:25 часова. 

 

 

Записник сачинила: 

 

Војислава Пантић  

  
 ПРЕДСЈЕДНИК  

     ПРИВРЕДНОГ САВЈЕТА 

 

                                                                                         Стево Себастијано 

 


